
Zápisnica 

z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 28. júna 2021 o 17.30 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

_________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci:  Matej Rehák, Martin Zelenaj, Eliška Kuklová, Milan Cabánek, Ivan 

Behúl, Peter Pagačovič, Stanislav Šantavý, Mária Macánková 

 

Ospravedlnení poslanci: Martin Beňo 

 

Počet prítomných občanov: šesť 

 

Program :  

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Informatívna správa starostu obce  

5.  Kontrola plnenia uznesení  

6.  Záverečný účet obce – odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu 

záverečného účtu obce za rok 2020 

7.  Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2021 a stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k plneniu rozpočtu za I. štvrťrok 2021 

8.   Informácia hlavného kontrolóra o stave a vývoji dlhu obce 

9.   Zmluva - Róbert Greguš 

10.  Nájom  P.O. BOX-u 

11.  Zmluva farnosť Zbehy 

12.  Zmluva Národné poľnohospodárske potravinárske centrum  

13.  Zmluva – Gabriela Frantová 

14.  Zámena pozemkov – Biskupský úrad -Korytovská 

15.  ARRIVA Nitra, a. s. – vyúčtovanie nákladov na dopravu  2020 a záloha na  2021 

16.  Nový prepravca  MHD   

17.  ŽSR – vecné bremeno 

18.  Odkúpenie – rodinný dom r. Minárovej 

19.  Vyhlásenie  voľby hlavného kontrolóra obce 

20.  Rôzne : petícia -kruhový objazd, podnet p. Kupcová, príspevok na vývoz žumpy,     

budova zmrzlinárne, prechod pre chodcov   

21.  Diskusia               

22.  Návrh na uznesenie                 

23.  Záver 

Starosta obce otvoril druhé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  

prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 

uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 

jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Milan Cabánek, Peter Pagačovič. 

Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Matej Rehák, Mária 

Macánková, Stanislav Šantavý. Do programu rokovania bolo zaradené prerokovanie športovej  

záhrady. Takto doplnený program rokovania poslanci OZ  jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 
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    V informatívnej správe starosta hovoril o dobudovanej kanalizácii na ulici Obežná 

a Švantnerova. Zatiaľ je čiastočne skolaudovaná, ale môžeme ju začať prevádzkovať. Bolo 

odovzdané stavenisko pre vybudovanie kanalizácie na uliciach Venušina, Radošinská, Počašie 

a časť ulice Na Ihrisko. V základnej škole spadli na dievčenských toaletách obkladačky, 

urobila sa oprava. Na detskom ihrisku na Holotke sa bude osádzať mobiliár. Čaká sa na 

vyjadrenie k skúškam elektriny na ulici Pri trati. Bol pokosený násyp pri rieke Radošinka. 

  

Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z kontroly plnenia uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo  na vedomie  odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky 

obce k záverečnému účtu obce za rok 2020 a po prerokovaní záverečného účtu obce  

celoročné hospodárenie za rok 2020  schválilo bez výhrad (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo schválilo prebytok rozpočtu v sume 277 666,90  EUR  použiť na 

tvorbu rezervného fondu obce v celej  sume (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo informáciu o plnení rozpočtu obce za I. štvrťrok 

2021   a vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce za  I. štvrťrok 2021 ako aj 

stanovisko hlavnej  kontrolórky obce k plneniu rozpočtu. 

Zároveň prerokovalo a schválilo plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2021 (všetci za).  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie  informáciu hlavnej kontrolórky obce o stave 

a vývoji dlhu obce. Dlh obce vo forme úveru je k 31. 03. 2021 vo výške 15 000,48 €, ktorý 

obec spláca od júla 2016 (mesačná splátka 5 000 € -  posledná  splátka bude za  6/2021). 

 

       Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo návrh zmluvy o budúcej zámennej 

zmluve medzi Obcou Lužianky a Róbertom Gregušom, Čakajovce 286, 9561 43 Čakajovce, 

ktorej predmetom bude budúca zámena pozemku obce nadobudnutého po ukončení JPÚ 

Lužianky, lokalita Diely I.  a pozemkov p. Greguša parc. reg. „C“ č. 216/10 a  216/21 

evidované na LV 125 v kat. území Lužianky (všetci za). 

 

       Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu schválilo ako prípad hodný 

osobitného zreteľa nájom časti pozemku registra „C" KN v Lužiankach, k. ú. Lužianky , par. 

č. 106/4 zastavaná plocha  0,68 m²         (1 stĺpec) - LV č. 1236, pre účely alternatívnej 

poštovej služby „Zásielkovňa", v zastúpení spoločnosťou Zásielkovňa s. r. o. so sídlom: 

Kopčianska č. 3338/82 A, 851 01 Bratislava, IČO 48136999, za účelom vybudovania a 

užívania samoobslužných výdajných a podacích miest so Zásielkovňou ako alternatívu 

poštovej služby, na dobu neurčitú, za nájomné - ročne sumu 1 Eur, s podmienkou, že nájomná 

zmluva bude nájomcom podpísaná do 30 dní od schválenia uznesenia v obecnom 

zastupiteľstve. V prípade, že nájomná zmluva v tejto lehote nebude nájomcom podpísaná, toto 

uznesenie stráca platnosť (všetci za). 

 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zmluvu o zriadení vecného bremena medzi RKC 

Farnosť Zbehy IČO: 34013997 a obcou Lužianky na novo navrhovanú parcelu reg. „C“ č. 

708/40 druh pozemku ostatná plocha o výmere 24 m² v kat. území Zbehy za sumu 50,- € 

ročne, za účelom vybudovania prečerpávacej stanice pre výstavbu kanalizácie III. etapa časť 

3. Novo navrhovaná parcela reg. „C“ č. 708/40 bola vytvorená z pôvodnej parcele reg. „C“ č. 

708/36 druh pozemku záhrada o výmere 1634 m² evidovanej na LV č. 55 v kat. území Zbehy 

na základe GP č. 72/2020 zo dňa 02. 12. 2020 úradne overeného dňa 14. 01. 2021 (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 27/2021 v nasledovnom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje zmluvu o zriadení vecného bremena 

medzi RKC Farnosť Zbehy IČO: 34013997 a obcou Lužianky na novo navrhovanú parcelu 

reg. „C“ č. 708/40 druh pozemku ostatná plocha o výmere 24 m² v kat. území Zbehy za sumu 

50,- € ročne, za účelom vybudovania prečerpávacej stanice pre výstavbu kanalizácie III. etapa 

časť 3. Novo navrhovaná parcela reg. „C“ č. 708/40 bola vytvorená z pôvodnej parcele reg. 

„C“ č. 708/36 druh pozemku záhrada o výmere 1634 m² evidovanej na LV č. 55 v kat. území 

Zbehy na základe GP č.72/2020 zo dňa 02. 12 .2020 úradne overeného dňa 14. 01. 2021. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo zmluvu medzi SR - Národným 

poľnohospodárskym a potravinárskym centrom a obcou Lužianky, ktorou obec nadobúda do 

svojho vlastníctva parcelu reg. „C“  č. 9, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

2598 m² evidovanú na LV č. 15 v kat. území Lužianky, na ktorej je vybudovaná komunikácia 

Nejedlého a to za sumu 2 920,-€ (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 28/2021 v nasledovnom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Lužiankach prerokovalo a schvaľuje zmluvu medzi SR - 

Národným poľnohospodárskym a potravinárskym centrom a obcou Lužianky, ktorou obec 

nadobúda do svojho vlastníctva parcelu reg. „C“  č. 9, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 2598 m² evidovanú na LV č. 15 v kat. území Lužianky, na ktorej je 

vybudovaná komunikácia Nejedlého a to za sumu 2 920,-€. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo kúpnu zmluvu  medzi Gabrielou 

Frantovou a obcou Lužianky, ktorej predmetom je kúpa  novo navrhovanej parcely reg. „C“ č. 

1333/19 o výmere 138 m² v kat. území Lužianky, druh pozemku orná pôda za sumu 2 760,- 

EUR. Novo navrhovaná parcela reg. „C“ č. 1333/19 bola vytvorená z pôvodnej parcely reg. 

„C“ č. 1333/2 druh pozemku orná pôda o výmere 2871 m² evidovanej na LV č. 3532 v kat. 

území Lužianky na základe GP č.48/2021 zo dňa 31. 03. 2021 úradne overeného dňa 17. 06. 

2021 (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 29/2021 v nasledovnom znení. 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Lužiankach prerokovalo a schvaľuje kúpnu zmluvu  medzi 

Gabrielou Frantovou a obcou Lužianky, ktorej predmetom je kúpa  novo navrhovanej parcely 

reg. „C“ č. 1333/19 o výmere 138 m² v kat. území Lužianky, druh pozemku orná pôda za 

sumu 2760 EUR. Novo navrhovaná parcela reg. „C“ č. 1333/19 bola vytvorená z pôvodnej 

parcely reg. „C“ č. 1333/2 druh pozemku orná pôda o výmere 2871 m² evidovanej na LV č. 

3532 v kat. území Lužianky na základe GP č.48/2021 zo dňa 31.03.2021 úradne overeného 

dňa 17.06.2021 

 

 

 Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zámenu medzi RKC Biskupstvo Nitra 

a obcou Lužianky, ktorej predmetom je parcela reg. „C“ č. 1254, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 2785 m² evidovaná na LV č. 1336 v kat. území Lužianky vo 

vlastníctve RKC Biskupstvo Nitra a parcela reg. „C“ č. 1957, druh pozemku ostatná plocha 
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o výmere 5364 m ² evidovaná na LV č. 2929 v kat. území Lužianky vo vlastníctve  obce 

Lužianky. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 30/2021 v nasledovnom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Lužiankach schvaľuje zámenu medzi RKC Biskupstvo Nitra 

a obcou Lužianky, ktorej predmetom je parcela reg. „C“ č. 1254, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 2785 m² evidovaná na LV č. 1336 v kat. území Lužianky vo 

vlastníctve RKC Biskupstvo Nitra a parcela reg. „C“ č. 1957, druh pozemku ostatná plocha 

o výmere 5364 m ² evidovaná na LV č. 2929 v kat. území Lužianky vo vlastníctve  obce 

Lužianky. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predloženú správu o vyúčtovaní náhrady straty za 

rok 2020 od spoločnosti ARRIVA Nitra, a. s. vo výške 50 773,97 € a schválilo vyplatenie 

pohľadávky (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo  v zmysle zákona NR SR č. 56/2012 Z. z. o cestnej doprave § 22 , 

Obec Lužianky -  objednávateľ uzatvára tento dodatok k zmluve o službách  s ARRIVA Nitra, 

a. s., Štúrova 72, Nitra a poskytuje dopravcovi príspevok za služby.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo príspevok za záväzok vo výške 44 000,- €. Objednávateľ – 

obec Lužianky sa zaväzuje, že dopravcovi poskytne príspevok za záväzok zálohovo a celkové 

vyúčtovanie budú zmluvné strany realizovať po ukončení kalendárneho roka podľa § 22 ods. 

3,  56/2012 Z. z. o cestnej doprave (všetci za). 

 

 

 Obecné zastupiteľstvo sa oboznámilo a vzalo na vedomie zmluvu o službách vo 

verejnom záujme a zabezpečení mestskej autobusovej dopravy osôb v Meste Nitra, 

uzatvorenú medzi objednávateľom: Mestom Nitra a konzorciom dopravcov: Transdev 

Morava s.r.o. a TD Transport s.r.o. zo dňa 05. 05. 2021.  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh zmluvy s novým dopravcom MHD. Poslanec Matej 

Rehák chcel vedieť, či bude novou spoločnosťou dodržaný súčasný grafikon.. Poslanec 

Stanislav Šantavý chcel vedieť, či sa dá grafikon upravovať. Starosta obce uviedol, že 

grafikon sa nebude meniť a zostanú v platnosti aj súčasné čipové karty, ale v  prípade potreby 

sa grafikon môže meniť.  

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo pristúpenie obce Lužianky 

k zmluve o službách vo verejnom záujme a zabezpečení mestskej autobusovej dopravy osôb 

v meste Nitra zo dňa 05. 05. 2021 formou uzatvorenia dohody o pristúpení k zmluve 

o službách vo verejnom záujme a zabezpečení mestskej autobusovej dopravy osôb v meste 

Nitra podľa predloženého návrhu a  odporučilo starostovi obce Jozefovi Bojdovi podpísať 

dohodu o pristúpení k zmluve o službách vo verejnom záujme a zabezpečení mestskej 

autobusovej dopravy osôb v meste Nitra medzi Mestom Nitra ako objednávateľom, 

konzorciom dopravcov Transdev Morava s.r.o. a TD Transport s.r.o. ako dopravcom a obcou 

Lužianky ako pristupujúcou stranou. 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o 

zriadení vecného bremena medzi SR – Železnice Slovenskej republiky ako budúcim 

povinným a obcou Lužianky ako budúcim oprávneným pre účely výstavby kanalizácie- etapa 

III. časť 3. 
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- pozemok reg. KN „C“ parc. č. 1420/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria 

o celkovej výmere 120128 m² v celosti, evidovaný na LV č. 1121 vedenom Okresným 

úradom Nitra, katastrálnym odborom, 

- pozemok reg. KN „C“ parc. č. 1422, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria 

o celkovej výmere 4798 m² v celosti, evidovaný na LV č. 1121 vedenom Okresným 

úradom Nitra, katastrálnym odborom, 

- pozemok reg. KN „C“ parc. č. 1425, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria 

o celkovej výmere 12055 m² v celosti, evidovaný na LV č. 1121 vedenom Okresným 

úradom Nitra, katastrálnym odborom, 

- pozemok reg. KN „C“ parc. č. 1426, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria 

o celkovej výmere 19369 m² v celosti, evidovaný na LV č. 1121 vedenom Okresným 

úradom Nitra, katastrálnym odborom, 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zálohovú odplatu, ktorá bude vyplatená ŽSR vo výške 

21 280,00 € (všetci za). 

 

 Ohľadne odkúpenia RD rodiny Minárovej starosta obce uviedol, že ešte nedostal od 

dedičov osvedčenie o dedičskom konaní. 

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce. 

Volebné obdobie hlavnej kontrolórky obce končí 30. 06. 2021. Ivan Habiňák zisťoval 

možnosť novej voľby hlavného kontrolóra obce, ale po zistených skutočnostiach by bola 

voľba kontrolóra v rozpore so zákonom, nakoľko podľa zákona č. 369/1990 Z. z. v znení 

neskorších predpisov,  § 30 f, ods. 1 znie: „Počas mimoriadnej situácie, núdzového stavu 

alebo výnimočného stavu vyhláseného v súvislosti s ochorením COVID-19 (ďalej len 

„krízová situácia“) lehoty ustanovené v § 11a ods. 3, § 14 ods. 4, § 18a ods. 2 prvej vete a 

ods. 4 neplynú“. Hlavná kontrolórka obce taktiež zisťovala stav okolo voľby kontrolóra 

a dospela k rovnakému záveru. Z uvedeného dôvodu voľba hlavného kontrolóra obce nebola 

OZ vyhlásená. 

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo petíciu  vlastníkov pozemkov v časti Golf Resort-

RED OAK Lužianky ohľadom ich nesúhlasu s prepojením uvedenej lokality s lokalitou Diely 

I. Poslanec Matej Rehák uviedol, že lokalita Diely I. má problémy s prístupom 

a najvýhodnejším riešením je prístup cez RED OAK. Poslanec Ivan Behúl uviedol, že táto 

petícia by mala byť bezpredmetná, nakoľko je na petícii podpísaných len 28 majiteľov 

z dotknutej oblasti. Hlavná kontrolórka obce uviedla, že obec sa musí zaoberať každou 

petíciou, bez ohľadu na množstvo podpisov.  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie predloženú petíciu a odporučilo starostovi obce 

zvolať pracovné stretnutie dotknutých strán. 

 

  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  žiadosť  Ing. Andrei Vrabcovej o vzdaní sa 

členstva v kultúrnej komisii  a jej  žiadosť schválilo (všetci za). 

 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o prenájom pozemku pred obecným 

úradom od spoločnosti HASO s.r.o. Zbehy. Poslanci Milan Cabánek a Stanislav Šantavý 

navrhli, aby bola spracovaná vizualizácia zmrzlinárne a priestoru okolo nej. OZ vzalo žiadosť 

na vedomie a poverilo starostu obce ďalej rokovať so žiadateľom za účelom dohody na dĺžke 

nájmu, výpovednej lehote a vzhľadu uvedenej prevádzky.  
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Starosta obce informoval o ponuke na kúpu rodinného domu po rodine Rácovej, ktorá 

odišla do Čiech. Vlastníci o nehnuteľnosť nemajú záujem. Poslanec Matej Rehák zisťoval 

stav na KN ale RD tam nie je zapísaný. Starosta obce vyzve právničku, ktorá je momentálne 

na dovolenke, aby po návrate začala vo veci konať. 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo podnet Ing. Klaudii Hunkovej, aby obec prijala 

VZN o obmedzení niektorých prác počas nedele.  Občan Juraj Štefanka uviedol, že takisto  

v jeho okolí sú občania, ktorí vo večerných hodinách obťažujú ostatných hlučnou prácou. 

Bolo by potrebné prijať k tomuto problému VZN. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval v obci, kde prijali VZN o dodržiavaní kľudu v obci. 

Občania si časom na podmienky stanovené vo VZN zvykli a akceptujú ich. Poslankyňa Eliška 

Kuklová uviedla, že obec nemôže občanom nariaďovať, kedy môžu a nemôžu na svojich 

pozemkoch vykonávať hlučnejšie práce. Poslanci Stanislav Šantavý, Martin Zelenaj, Ivan 

Behúl, Peter Pagačovič a Mária Macánková navrhli, aby sa občanom len odporučilo 

dodržiavať čas kľudu a robiť viac osvety medzi nimi.  Poslanec Matej Rehák odporučil, aby 

na web stránke a v Lužianskych novinkách boli občania vyzývaní k ohľaduplnosti a vyjadril 

názor, že je potrebné hájiť si svoje práva. 

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Richarda Schwarca o zvýšenie príspevku 

na vývoz žumpy. Nakoľko sa v apríli zvýšil príspevok na vývoz žumpy, ďalšie zvyšovanie sa 

neplánuje. 

 

 Juraj Štefanka informoval prítomných o odovzdaní staveniska firme, ktorá bude 

budovať kanalizáciu na uliciach Venušina, Radošinská, Počasie a časť ulice Na Ihrisko. 

Plánovaná doba výstavby je osem mesiacov. Kolaudovať sa bude postupne. Podľa jeho 

názoru treba, aby OZ rozhodlo, či si budú občania hradiť prípojky sami, alebo budú hradené 

obcou. Budú sa budovať prípojky aj k pozemkom, ktoré nie sú zaznačené v projektovej 

dokumentácii. Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že malo byť s týmito prípojkami rátané 

skôr. Poslanec Stanislav Šantavý uviedol, že v PD bolo počítané aj s týmito pozemkami, ale 

tie sa častom delili na ďalšie parcely, ktoré nie sú zaznačené v PD. Upozornil, že v PD treba 

počítať aj s novými pozemkami na Teslovej ulici a na Holotke. Ďalej navrhol, aby boli 

občania v lokalite, kde sa začína budovať kanalizácia, upovedomení ktorá ulica sa bude kedy 

rozkopávať. 

Poslanec Milan Cabánek upozornil na potrebu vybudovania kanalizácie aj na Mesačnej ulici. 

Mohla by sa napojiť na Rastislavovu cestu. Občania z tejto lokality majú o kanalizáciu 

záujem. Juraj Štefanka uviedol, že na tejto ulici je problém kanalizáciu vybudovať. Mesačná 

ulica je vo vlastníctve súkromných osôb. 

Poslanec Stanislav Šantavý chcel vedieť, aké bude mať sankcie firma, ktorá buduje 

kanalizáciu, keď bude v sklze. Juraj Štefanka uviedol, že obec môže od zmluvy odstúpiť, ale 

tým pádom, musí začať proces verejného obstarávania odznova. 

Poslanec Stanislav Šantavý sa informoval na faktúru za 19 000,- pre fy STAVEKO, ktorá 

bola vyplatená navyše za kanalizáciu v lokalite na obecným úradom. Juraj Štefanka uviedol, 

že faktúra bola za vybudovanie komunikácií  pri starej škôlke, na Radošinskej a Švantnerovej 

ulici. 

 

Od 20.10 hod. do 20.20 hod. bola prestávka. 

 

Po prestávke si OZ pozrelo projekt „Športovej záhrady Lužianky“. Poslanci Matej 

Rehák a Martin Zelenaj navrhli, aby bolo vyvolané stretnutie s projektantkou ohľadne 

multifunkčného ihriska v športovej záhrade, nakoľko je príliš veľké. 
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Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní jednohlasne schválilo: 

- predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Športová záhrada Lužianky 

realizovaného v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-2021-65“, ktorého ciele sú v súlade s 

platným územným plánom obce Lužianky a platným programom rozvoja obce Lužianky; 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 10 493 EUR; 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Lužianky. 

 

 Poslankyňa Mária Macánková predniesla nasledovné: 

- pripomenula potrebu odvodniť ulicu pri rodine Šrankových na Ciolkovského ulici. Starosta 

obce uviedol, že nielen túto rodinu, ale musí sa odvodniť aj ďalšia časť Ciolkovského ulice, 

- rodina Gregorových si chce odkúpiť pozemok pred aj za ich RD. V akom stave je táto ich 

žiadosť. Starosta obce uviedol, že predmetné pozemky sú vo vlastníctve pozemkového fondu 

a odtiaľ ešte neprišlo žiadne vyrozumenie. Poslanec Milan Cabánek navrhol, aby sa 

vybudovali na Rastislavovej ulici, v časti, kde býva aj rodina Gregorových rigoly, lebo počas 

prudkých dažďov tieto nestíhajú vodu odvádzať, 

- ako pokračuje vypratávanie pozemku pri železnici, ktorý zapratal p. Kiko? Hlavná 

kontrolórka obce uviedla, že vec je na Okresnom súde v Nitre, nakoľko sa menovaný odvolal, 

- čistota pod železničným mostom ponad Rastislavovu ulicu je zanedbaná. Je tam veľa 

kamienkov, treba to tam vyčistiť a upraviť, 

- na konci ulice Kajsa II. bolo priamo na ceste vyvezené väčšie množstvo haluziny. Občanovi 

sa to nemalo dovoliť. Starosta obce uviedol, že občan bol dohodnutý s pracovníkom OcÚ, 

ktorý mu to čoskoro vyvezie, 

- chcela vedieť, ako dopadlo sčítanie obyvateľov. Pracovníčka OcÚ Alžbeta Rigová uviedla, 

že je sčítaných cca 96% obyvateľov. Mária Macánková navrhla, aby nesčítaní občania boli 

sankcionovaní v zmysle zákona, 

- navrhla, aby v Lužiankach novinkách boli zverejňované články ohľadne odpadu, a aby bola 

väčšia osveta. Milan Cabánek, predseda redakčnej rady navrhol, aby p. Macánková napísala 

do novín príspevok o odpade, 

- poukázala na potrebu zaviesť poplatky za územnoplánovacie informácie. 

 

 Predseda ZO SZZ Milan Cabánek požiadal o dotáciu na projekt. Obecné 

zastupiteľstvo žiadosť ZO SZZ o príspevok 1 500,- €  pri príležitosti 55. výročia  založenie 

ZO SZZ Lužianky  schválilo za podmienok stanovených vo VZN č. 4/2013 (všetci za). 

 

 V diskusii vystúpil Michal Hruška, ktorý upozornil na otvorenú šachtu v areáli 

materskej školy. Sťažoval sa na vypúšťanie fekálií niektorých občanov do záhrad. Starosta 

obce uviedol, že zašle list do vodárni, aby zistil, ktorí občania od Závodníkovej po Vinársku 

ulicu nie sú napojení na kanalizáciu. 

Občan Igor Káčerík sa pripojil k názoru, že by bolo potrebné prijať VZN ohľadne 

nadmerného hluku  vytváraného občanmi. Poukázal na nízko položené kanalizačné poklopy 

na Radošinskej ulici. Sťažoval sa na mestskú vodu, ktorá je v poslednej dobe často znečistená. 

Starosta obce uviedol, že vodárne chodia potrubie odkalkovať. Príčinou môže byť napúšťanie 

bazénov. 

Igor Káčerík poukázal na priveľmi osvetlený železničný terminál v Land Rovery, ako aj na 

hluk, ktorý sa šíri zo železnice. 

Poslanec Milan Cabánek poukázal na ranné trúbenie hasičských áut, ktoré sa každodenne 

opakuje. Hasiči si akýmto spôsobom odovzdávajú autá. 
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Sociálny pracovník Peter Arpáš uviedol, že odovzdal výkon prác za posledné mesiace. Ale 

nakoľko bol lockdown, nebol o jeho služby veľký záujem. Milan Cabánek navrhol, aby 

ohľadom poskytovania sociálnych služieb v obci napísal článok do novín. 

Peter Arpáš sa informoval na železničné priecestie na Ciolkovského ulici. Starosta obce zatiaľ 

nevedel, v akom je to stave. 

Starosta obce sa spýtal poslanca Martina Zelenaja, či bude robiť kultúrna komisia nejaké 

kultúrne akcie. Martin Zelenaj uviedol, že neplánujú robiť, nakoľko to časovo nestíha. Ak by 

obec organizovala nejakú akciu, je ochotný pomôcť. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval o nasledovnom: 

- vyjadrila sa rodina Šimková k odpredaju ich rodinného domu? Starosta obce viedol, že 

vlastníci sa nevedia zatiaľ dohodnúť,   

- sú vyhotovené zmluvy na elektrifikáciu ulice Kajsa? Starosta uviedol, že právnička, 

ktorá je práve na dovolenke, bude toto riešiť po jej návrate, 

- kedy začne oprava kanalizačných poklopov? S opravou sa začne do konca júna. 

- v akom stave je riešenie lávky ponad železničnú stanicu? Sarosta uviedol, že zatiaľ je 

to na mŕtvom bode. 

- či sa nedá naprojektovať prechod z Obežnej ulice na cintorín? Starosta obce uviedol, 

že prechod by nebol využívaný, 

- či išla urgencia na štátny archív ohľadne kamenného mosta? Urgencia bola poslaná, 

ale odpoveď ešte neprišla, 

- obecnej polícii pribudli nové kompetencie vrámci cestnej dopravy. Môže OP riešiť aj 

priestupky ohľadne cestnej premávky? Náčelník OP odpovedal, že môžu riešiť len 

zákaz zastavenia a státia, 

- v centre dediny bola v rómskej rodine hlučnejšia zábava. Treba to riešiť, aby neboli 

nadmerným hlukom a do neskorých hodín vyrušovaní okolitý susedia, 

- na Švantnerovej ulici treba upozorniť deti, aby nestáli naprostred ulice 

a neobmedzovali prechod áut. Taktiež upozornil na neporiadok od konca Obežnej 

ulice po RD Vargových. Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že treba problémy 

s rómskymi deťmi riešiť, upozorňovať rodičov a s deťmi pracovať. K tomuto sa 

vyjadrila pracovníčka OcÚ Alžbeta Rigová, ktorá uviedla, že netreba všetkých Rómov 

hádzať do jedného vreca. Sú Rómovia, ktorí dbajú na poriadok a tiež im vadí 

neporiadok na ulici. Ďalej uviedla, že úsek spomínaný poslancom Rehákom je čistý 

a neporiadok je až od sochy Panny Márie. 

- informoval sa o dennom stacionári a dome seniorov. Ivan Habiňák uviedol, že boli 

podané žiadosti o stavebné povolenie, 

- poďakoval starostovi obce za pokosenie násypu popri Radošinke. Kosiť by malo aj 

Povodie Váhu. Starosta obce uviedol, že Povodie kosí dvakrát do roka, v júli 

a septembri, 

- prejazd kamiónov cez obec treba riešiť na krajskom dopravnom inšpektoráte. Mala by 

to riešiť aj OP, keďže štátna polícia kontrolovať kamióny nestíha. 

 

Poslankyňa Mária Macánková chcela vedieť, či OP riešila státie osobných automobilov na 

otočisku na Ciolkovského ulici. Náčelník OP majiteľov RD pri otočisku vyzval, aby autá 

odtiaľ odstránili. Kontrolu však nevykonal. 

Poslanec Martin Zelenaj navrhol, aby sa skrášlila plocha pred železničnou stanicou, 

vysadili kvety. Informoval sa, či by sa o to nemohla postarať p. Horková. Starosta obce 

uviedol, že sa to môže riešiť, spýta sa vedenia stanice. Martin Zelenaj sa informoval na 

vysokú sumu za opravu kríža na cintoríne. Kríž bol opravovaný novou technológiou a bol 

aj obrátený smerom k márnici. Takže tam boli okrem opravy vykonané aj iné práce. 
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Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a o 22.00 hod. ukončil druhé riadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Lužiankach. 

 

 

 

 

Overovatelia: 

  _____________________   ______________________ 

                Milan Cabánek            Peter Pagačovič 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Renáta Bírová 


